中華聖經教會欣道堂

Chinese Bible Church of Fairfax



羅達民牧師 The Rev. Damin Luo 黃鼎洲傳道 Minister Larry Wong

禮拜日 Sundays

中英文崇拜 10:00 English-Chinese Worship 國粤英語主日學 11:30 English-Chinese Sunday School

二零二五年主題

在基督裡長進成熟

主題金句

直等到我們眾人在真道上同 歸於一、認識 神的兒子、 得以長大成人、滿有基督長 成的身量。

~ 以弗所書四13

2025 Theme Growing in Maturity in Christ

Theme Verse

Until we all reach unity in the faith and in the knowledge of the Son of God and become mature, attaining to the whole measure of the fullness of Christ.

- Ephesians 4:13

聚會地點 Meeting address 郵寄地點 Mailing address

- 3020 Gallows Rd. Falls Church. Falls Church. VA (Luther Jackson Middle School)
- 8409 Lee Hwy #4126, Merrifield, VA 22116
- (703) 982-0288
- http://www.cbcfairfax.org

http://www.cbcfairfax.org/paperless/

網上周刊 Online Bulletin

Order of Worship

June 01, 2025, 10:00 AM

WORSHIPING OUR GOD OF GRACE

Call to Worship
Psalms 34:8–9
Songs of Praise
Worship Prayer
Offering of Thanksgiving

REMEMBERING HIS GRACE

Communion Reading 1 Corinthians 11:23–29 Prayer of Confession 1 John 1:8–9 The Lord's Table Prayer of Thanksgiving

REFLECTING HIS GRACE

Sermon

Hindsight Is 20/20 – Now I See Job 19:25–27, 29:15, 31:1, 42:5

Doxology
Benediction
Amen
Meditation
Welcome & Announcements

Speaker Larry Wong
Interpreter David Chen
Moderator Albert Fu
Song Leader Caroline Chan
Welcome Team JianDong Zhao
Sophia Ng

崇拜程序

二零二五年六月一日上午十時

敬拜我們滿有恩典的神

宣召 詩篇卅四8~9 頌讚 敬拜祈禱 感恩奉獻

記念祂的恩典

讀經 哥林多前書十一23~29 認罪 約翰壹書一8~9 主餐 感恩禱告

回應祂的恩典

信息

後見之明-如今親眼見祢 約伯記十九25~27,廿九15, 卅一1,四十二5

三一頌 祝濤 阿們 默禱 迎賓及報告

證道: 黃鼎洲傳道 傳譯: 陳 卓弟兄 領會: 胡嘉才弟兄 領詩: 陳頌怡姊妹 招待: 趙建東弟兄 吳子程如妹



教會動態

一. 六月八日 畢業生主日 六月十八日 晚上七點十五分 教會聯合禱告會(線上)

- 二. 我們將在六月八日為畢業生(高中、大學、研究所)舉行一個簡單的慶祝 儀式,並為他們禱告。如果你在二〇二四年七月至二〇二五年六月間畢業 ,並願意參加我們的慶祝,請通知戴靜巍或胡李佳雯執事。
- 三. 為慶祝教會將於7月27日(週六)舉行的二十週年慶典,我們將製作一本見證小冊子,誠摯邀請您分享自己信主的見證。您可重新撰寫或使用過去的受洗或轉會見證。請於6月15日(禮拜天)前,將見證寄至chcfoffice@gmail.com。可使用中文、英文或雙語書寫。撰寫指引請參考:https://reurl.cc/EVyO1R(繁體)https://reurl.cc/2KeOYr(简体)

https://reurl.cc/2KeOYr (简体) 願您的見證榮耀神、造就他人!



四. 由於傑克遜中學預計於今年夏天進行翻修,我們的聚會地點將於六月廿二日至八月三日暫時遷至弗羅斯特中學(Frost Middle School),地址:4101 Pickett Road, Fairfax, VA 22032。裝修進度將影響我們返回日期,若日程有任何變動會提前宣布,如有疑問請洽林健豐執事。

Church Family News

I. 6/8 Graduation Sunday6/18 7:15pm 3rd Wednesday prayer Meeting (on Zoom)

- II. On June 8, we would like to celebrate and pray for our graduates (high school, college & graduate school). If your graduation is between July 2024 and June 2025, and you would like to join us, please let Deacon Jonathan Dai or Jocelyn Fu know.
- III. As we prepare to celebrate CBCF's 20th Anniversary on Saturday, July 27, we are collecting personal testimonies for a special booklet. Please share how you came to faith in Christ. You may rewrite or use an earlier version from your baptism or membership transfer. Submit your testimony by Sunday, June 15 to cbcfoffice@gmail.com. You may write in English, Chinese, or both. Helpful writing guidelines: https://reurl.cc/M3gzbK
 Let your story glorify God and bless others!

IV. Due to Luther Jackson Middle School undergoing renovations this summer. We will temporarily relocate to Frost Middle School - 4101 Pickett Road, Fairfax, VA 22032 from June 22 - August 3. We will announce any changes to the return date if the renovations finish sooner or take longer than expected. Please contact Deacon Jason Lin if you have any questions.

代禱事項 Prayer Items

為教會中上週末參加樂道堂的退修會許多弟兄姊妹,在靈裡得到豐盛餵養、享受美 好的團契感謝主。祈願透過但以理的品格-堅持禱告、忠心服事、面臨挑戰和危機 仍持守謙卑-不斷激勵我們,無論何景況都在基督裡正直生活。

請記念傳仁基金會駐加州宣教士周偉幗。緬甸「希望之家」雖面對種種挑戰 ,院長曹牧師仍未放棄孩子們的學習與靈命成長。感謝神,「希望之家」特別邀請 緬文學校的校長每週三次前來,為高中生教授英文。願孩子們心懷感恩,珍惜光陰 ,把握學習機會。暑假期間,「傳仁」將差派兩支短宣隊: 一隊前往<u>老</u>撾,另一隊 前往印尼。懇求聖靈傾注神的愛,在那些渴望認識耶穌的人心中點燃信仰的火焰。

Thank God for the many who attended the CBCCP retreat and for the rich spiritual nourishment and sweet fellowship experienced last weekend. Pray that the messages on Daniel's consistency in prayer, faithfulness in service, and humility amid challenges and personal dangers would continue to inspire us to live with integrity in all circumstances—in Christ.

Pray for Go & Love Foundation missionary Betty Chou in California. Even though Myanmar's "Home of Hope" is facing various challenges, the director, Pastor Cao, has never given up on the children's learning and spiritual growth. Thank God! "Home of Hope" invites the principal of a Burmese school to come to the home three times a week to teach English lessons to high school students. Hope children will be grateful, cherish time, and seize learning opportunities. During this summer, the GOAL will send out two short-term mission teams: one to Laos and the other to Indonesia. Pray that the Holy Spirit will pour out the love of God and ignite the fire of faith in the hearts of those who long for Jesus.

		4/27	5/4	5/11	5/18	5/25
X T T E N D A N	成人 Adults					
	崇拜 Worship Service	68	73	80	75	52
	主日學 Sunday School	50	48*	57	28	0
	兒童 Children					
	主日學 Sunday School	18	18	19	21	18
C E	崇拜 Worship Service	-	_	-	9	_
o F F E 奉	經常 General	2452.60	12730.30	1661.52	9517.20	1224.60
	宣道 Missions	0.00	250.30	204.52	400.00	0.00
	建堂 Building	0.00	150.00	800.15	1200.00	0.00
R R 影	慈惠 Caring	0.00	20.00	0.00	0.00	0.00
I IRIA N G	助學 Scholarship	0.00	50.00	0.00	0.00	0.00
	紐約暑期聖經學校					
	New York VBS	1000.00	0.00	0.00	1001.65	50.30

5/21 教會線上禱告月會人數 Church Prayer Meeting attendance on Zoom: 7

^{*}每月第一调教會聯合禱告會 First Sunday Prayer Meeting